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Slovensko ako štát je v rozklade, a to za normálnych okolnosti hrozilo tým, že nás okolité krajiny
pohltia, čo by bol legitímny dôvod na starosti. Lenže okolnosti nie sú normálne a pár rokov ani
normálne nebudú a toto v praxi znamená, že sú tu dôvody na starosti, lenže z úplne iných dôvodov.

Prečo?

Už ostatné krajiny sú prinajmenšom pred kolapsom sociálnych systémov vrátane vlád, kvôli kolapsu
finančného systému a covid-naratívu a v najhoršom prípade pred sociálnym výbuchom kvôli tým
istým dôvodom. Ide totiž o to, že to, čo sa deje v Kazachstane bude mať za následok odkrytie a
likvidáciu celých teroristických a zločineckých sietí, ktoré sú naviazané na siete anglo-amerického
močiara t.j. končia vo Washingtone, v Londýne a vo Vatikáne a sú zapletené do obchodov s drogami,
ľuďmi (deti, ženy aj muži), orgánmi a do prania peňazí pochádzajúcich sa z týchto činností a tieto
siete zas financujú a podporujú aj covid-naratív. Inými slovami, keď sa zosype jeden, tak sa sype aj
ten druhý s tým, že oba sú položené na základoch finančného systému založených na dlhu, a ten cez
kolaps EverGrande a spol. (nie jediná spoločnosť, ktorá má problémy) bol už odpálený a my len
čakáme na to, kedy sa to prejaví. Dodávam, že ľudia začnú rozmýšľať a klásť inštitúciám nepríjemné
otázky, ktoré zas povedú k zmene postojov a konania t.j. začnú brať svoje záležitosti do vlastných rúk

Prečo do toho ťahám finančný systém?

Pretože na dlhu založený finančný systém, v ktorom obeživo je dlhový inštrument (obeživo sa vytvára
ako dôsledok niekoho/niečoho zadĺženia), a teda je nielen vo svojej podstate otrocký, ale umožňuje aj
odkláňať finančné a energetické toky nie príliš produktívnym smerom. Mám na mysli široký
byrokratický aparát, ktorý namiesto toho, aby pomáhal ľuďom, ich skôr utláča; teda širokú politickú
vrstvu, ktorá je tam zväčša len preto, lebo je im ponúkaná moc a prakticky aj beztrestnosť, pričom
netreba zabúdať aj na celebrity, celý rad kultu osobností a mimovládky.

Keď tento finančný systém padne, tak celý štát a prakticky celá spoločnosť prejde odtučňovacou
kúrou s tým, že ľudia už prestanú vylepšovať to, čo nefunguje a začnú vytvárať veci, ktoré nielen
fungujú, ale sú pre ľudí potrebné a prospešné. Inými slovami starý otrokársky systém bude nielen
rozobratý a uvolnené zdroje preskupené, ale aj bude nahradený ľudským systémom. Dodávam, že
dane sú zväčša použité na to, aby sa splácali dlhy, ktoré vznikajú nielen pri chode štátu, ale aj pri
vydávaní nového obeživa a keďže dlhy vznikajú úročením, tak dlhy sa z princípu nedajú splatiť.

Prečo do toho ťahám kryptomeny a drahé kovy?

Nech si myslíte o drahých kovoch a kryptomenách čokoľvek, jedno je isté: ani drahé kovy a ani
legitímne kryptomeny (majúce úžitkovú hodnotu a sú decentralizované) nie sú dlhové inštrumenty.
Totiž na dlhu založené systémy na papieri umožňujú nielen nekonečne zadĺžiť a zotročovať, ale aj
kryť skutočnú situáciu, ale keď zaniknú a zavedú sa ne-dlhové obeživá, tak spoločnosť a štát sa musí
pozrieť na skutočný stav vecí a žiť z toho, čo vyprodukuje. A to znamená, že sa musí zmeniť nielen
správanie sa jedincov t.j. brať na seba zodpovednosť a tým pádom sa správať ako suverén, ale aj celé
usporiadanie byrokratického aparátu a štátu sa musí zmeniť.

https://cz24.news/oracle-drahe-kovy-kryptomeny-a-stat/


Aký systém asi budeme mať?

Mince z kovov a odpovedajúce bankovky bude vydávať štát a budú distribuované cez poštu (banky a
finančné inštitúcie v súčasnej podobe zaniknú), ale elektronické transakcie sa budú realizovať práve
kryptomenami, lebo bankám a ostatným finančným inštitúciám nebude nikto veriť z toho dôvodu, že
všetci budú vedieť aká je ich podstata a čoho sa zúčastnili. Kryptomeny však majú tú výhodu, že sú
rýchlejšie než drahé kovy a ich prenos na väčšie vzdialenosti je menej komplikovaný a nech nikoho
nezmätie fakt, že TERAZ sú potrebné burzy a kreditky sú také rýchle, lebo burzy fiat-krypto po
kolapse starého fiat systému zaniknú, pričom kreditky sú postavené práve na vytváraní kreditu t.j.
peniaze sa síce stiahnu prakticky okamžite a obchodník uvidí potvrdenie transakcie, ale na
obchodníkov účet sa dostanú peniaze o dosť neskôr.

Keď sa zmení systém, tak bankomaty budú vydávať bankovky a mince za kryptomeny podľa
aktuálneho kurzu t.j. ani štát nebude vynechaný z tej ekonomickej aktivity, ktorá prebieha. Ďalšia
vec je, že keď je štát minimálny t.j. byrokratický aparát a politická vrstva je minimálna a
zdravotníctvo je zamerané na vyliečenie a prevenciu chorôb, tak štát dokáže vyžiť prakticky aj zo
strategických podnikov a môže znížiť daňové a odvodové zaťaženie.
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